

What are the Collab-North Sponsorships?

The Collab-North Sponsorships are bursaries funded by the northern Local Architect Societies to help 20 high school students from Northern Ontario attend the 2024 Archi-Nord Summer Camp at Sudbury's McEwen School of Architecture.

Each sponsorship is valued at \$350.00

Who can apply for a Collab-North Sponsorship?

Any high school students who want to register for one of four available Archi-Nord Session 01 sessions, are entering grade 11 or 12 in September 2024, and currently attend high school in a Northern Ontario community:

Kenora (Kashechewan, Ignace, Dryden, Red Lake, Sioux Lookout, Attawapiskat, Pickle Lake), Rainy River (Fort Frances, Atikokan), Thunder Bay (Manitouwadge, Longlac, Terrace Bay, Marathon, Gerladton, Red Rock), Sudbury (Greater Sudbury Area, Espanola, Chapleau, Wikwemikong, M'Chigeeng, Noëville), Cochrane (Hearst, Timmins, Smooth Rock Falls, Iroquois Falls, Kapuskasing, South Porcupine, Moosonee, Moose Factory), Algoma (Sault Ste Marie, Blind River, Elliot Lake, Desbarats, Wawa, Hornepayne, Dubreuilville), Nipissing (Sturgeon Falls, North Bay, Mattawa), Timiskaming (Englehart, Kirkland Lake, New Liskeard), Parry Sound (Rosseau, South River).

Step 1: Fill out your application

Complete and sign all required sections of this application form.

Step 2: Submit your application

Your completed application form must be emailed to archicamp@laurentian.ca before the submission deadline.

Submission Deadline:

Friday, June 28th 2024 at 5:00pm

Successful applicants will be notified before Wednesday, July 3rd.

Registration to Archi-North 2024

We encourage interested students to register as soon as possible in order to secure a spot in their preferred week. If applicants wait until sponsorships are awarded, they will be asked to register within 5 days of being notified that they will be awarded a Collab-North Sponsorship.

Questions?

Contact us at archicamp@laurentian.ca if you have any questions regarding the Collab-North Sponsorship application, or visit McEwenArchitecture.ca → **Programs** to register for an Archi-North session!

The information collected, created, used, maintained, disclosed, and disposed of for the purpose of the Collab-North Sponsorship is done in a manner consistent with the Freedom of Information and Protection of Privacy Act.

Qu'est-ce qu'une bourse Collab-North?

Les bourses Collab-Nord sont financées par les Sociétés d'architectes locales du Nord pour aider 20 élèves du secondaire du Nord de l'Ontario à participer au camp d'été Archi-Nord 2024 à l'École d'architecture McEwen à Sudbury.

Chaque bourse est d'une valeur de 350,00 \$

Qui peut faire demande pour la bourse Collab-North?

Tout étudiant·e du secondaire souhaitant s'inscrire à l'une des quatre sessions Archi-Nord Session 01, entrant en 11e ou 12e année en septembre 2024 et qui fréquente présentement une école secondaire dans une communauté de Nord de l'Ontario :

Étape 1 : Remplir un formulaire de demande

Remplissez et signez toutes les sections requises de ce formulaire de demande.

Étape 2 : Soumettre votre demande

Le formulaire de demande dûment complété doit être envoyé par courriel à archicamp@laurentienne.ca avant la date limite de soumission.

Date limite de soumission:

Le vendredi 28 juin 2024 à 17 h

Les candidat·es sélectionné·es seront informé·es avant le mercredi 3 juillet.

Inscription à Archi-Nord 2024

Nous encourageons les étudiant·es intéressé·es à s'inscrire dès que possible afin de s'assurer une place dans la semaine de leur choix. Si les candidat·es attendent que les bourses soient attribuées, ils/elles devront s'inscrire dans les 5 jours suivant la confirmation de l'attribution d'une bourse Collab-Nord.

Des questions?

Communiquez avec nous à archicamp@laurentienne.ca si vous avez des questions par rapport à la demande de bourse Collab-Nord, ou visitez McEwenArchitecture.ca → **Programmes** pour vous inscrire à une session Archi-Nord!

Les informations recueillies, créées, utilisées, conservées, divulguées et supprimées dans le cadre de la bourse Collab-Nord le sont fait conformément à la loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée.

Name of student // Nom de l'étudiant-e

--	--

First Name // Prénom

Last Name // Nom de famille

Year entering in September 2024
// Année d'entrée en septembre 2024

Name and community of high school
// Nom et communauté de l'école secondaire

--	--

ex: 11

Name of parent/legal guardian
// Nom du parent/tutrice ou tuteur légal

--	--

First Name // Prénom

Last Name // Nom de famille

Student email
// Courriel de l'étudiant-e

Parent/legal guardian email and phone number
// Courriel du parent/tutrice ou tuteur légal et n° de téléphone

--	--

example@example.com

example@example.com / (000) 000-0000

Name and position of high school staff member that recommends the application be considered
// Nom et poste d'un membre du personnel de l'école secondaire qui recommande la prise en compte de la demande

(director, teacher, guidance counsellor, ...)

(direction, enseignant-e, conseiller-ère en orientation, ...)

--	--

First Name // Prénom

Last Name (Position) // Nom de famille (Poste)

Staff member email and phone number
// Courriel du membre du personnel et n° de téléphone

--	--

example@example.com

(000) 000-0000

I, the Parent/Legal Guardian, authorize my child to submit an application for Collab-North Sponsorship application, and understand that should a sponsorship be awarded and accepted, I will be requested to register my child to one of the Archi-North Summer Camp (Session 01) selected below withing 5 days if a registration has not already been made.

// Je, le Parent/Tutrice ou tuteur légal, autorise mon enfant à soumettre une demande de bourse Collab-Nord, et je comprends que si une bourse est accordée et acceptée, il me sera demandé d'inscrire mon enfant une session du camp d'été Archi-Nord (Session 01) sélectionnée ci-dessous dans les 5 jours si une inscription n'a pas déjà été faite.

Date

Parent/Legal Guardian Signature
// Signature du Parent/Tutrice ou tuteur légal

--	--

MM-DD-YYYY // MM-JJ-AAAA

To be completed by the student // À compléter par l'étudiant·e

Describe, in the space allotted below, why you would like to participate in the Archi-North Summer Camp.
Décris, dans l'espace ci-dessous, pourquoi tu souhaites participer au camp d'été d'Archi-Nord.

I have registered, or would be able to register, to the following Archi-North session:
// Je me suis inscrit·e, ou je désire m'inscrire, à la session Archi-Nord suivante :

English sessions en anglais:

- July 8 to July 12 // du 8 juillet au 12 juillet
- July 15 to July 19 // du 15 juillet au 12 juillet

French sessions en français:

- July 22 to July 26 // du 22 juillet au 16 juillet
- July 29 to August 2 // du 29 juillet au 2 août

- I have already registered // Je suis déjà inscrit·e
- I will register if I am awarded a Collab-North Sponsorship // Je vais m'inscrire si je reçois une bourse Collab-Nord

I, the Student, confirm that I am the sole author of the text above and that I have not used AI, or any other source, to generate the contents of this application.

// Je, l'Étudiant·e, confirme que je suis le/la seul·e auteur·trice du texte ci-dessus et que je n'ai pas utilisé·e l'IA, ou toute autre source, pour générer le contenu de cette demande.

Student Signature
// Signature de l'Étudiant·e

Date

MM-DD-YYYY // MM-JJ-AAAA

I, the Staff Member, confirm that the Student is registered to the aforementioned high school, and recommend this application be considered for a Collab-North Sponsorship.

// Je, le Membre du personnel, confirme que l'étudiant·e est inscrit·e à l'école secondaire susmentionnée et recommande la prise en compte de cette demande de bourse Collab-Nord.

Staff Member Signature
// Signature du Membre du personnel

Date

MM-DD-YYYY // MM-JJ-AAAA